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WOA-I.0003.90.2024 
        

Szanowni Państwo 
        Patryk Kaźmierczak 
        Danuta Jaskulska 
        Agnieszka Urbańska 
        Jarosław Kopeć 
        Łukasz Oliwkowski 
        Julia Ratajczak 
        Wojciech Piniewski 
        Radni Klubu 
        Koalicji Obywatelskiej 
        Rady Miejskiej Inowrocławia 
         
 

 W odpowiedzi na interpelacje z dnia 19 sierpnia br. ( nr rej. 736/2024 i 737/2024- data 

wpływu do Urzędu – 30.08.2024r.) w sprawie przeznaczenia w roku 2025 kwoty 1 mln złotych 

na dodatkowe patrole Policji oraz zwiększenia budżetu Straży Miejskiej na rok 2025 o kwotę 

1 mln złotych uprzejmie informuję, że: 

1. W dniu 21 sierpnia 2024r. Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu wystąpił do 

Prezydenta Miasta Inowrocławia o wsparcie finansowe w kwocie 290 tys. zł, z czego 

kwota 200 tys. zł przeznaczona ma być na dodatkowe służby patrolowe, a kwota 

90 tys. zł na współfinansowanie zakupu radiowozu oznakowanego. Powyższe wnioski 

zostały przekazane do opiniowania przez Komisję Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Inowrocławia.  

 

Wskazać należy, że wg danych Zarządu Głównego Niezależnego Samorządnego 

Związku Zawodowego Policjantów (źródło: https://nszzp.pl/aktualnosci/radio-zet-

ogromne-braki-kadrowe-w-policji-w-niektorych-jednostkach-polowa-stanowisk-

nieobsadzona/) na dzień 1 czerwca 2024r. liczba etatów w policji ustalona została na 

liczbę 108 909 funkcjonariuszy, podczas gdy liczba faktycznie zatrudnionych wynosiła 

93 637 policjantów.  Liczba  nieobsadzonych  etatów  policyjnych  wynosiła  15 272.   

 

Z posiadanych informacji wynika, że Komenda Powiatowa Policji w Inowrocławiu 

boryka się również z problemem nieobsadzonych etatów policyjnych, co 

w konsekwencji upoważnia do wnioskowania, że przy obecnej obsadzie etatowej 

przeznaczenie większej puli na dodatkowe patrole policyjne niż wnioskowane 

200 tys. zł nie dałoby gwarancji wykorzystania tych środków w roku 2025. 

 

2. W roku 2024 budżet na funkcjonowanie Straży Miejskiej ( bez wydatków osobowych ) 

został określony na poziomie 816.024 zł ( osiemset szesnaście tysięcy dwadzieścia 

cztery złote). Przy projektowaniu budżetu na rok 2025, Komendant Straży Miejskiej 

oceniając zapotrzebowanie finansowe jednostki na jej prawidłowe funkcjonowanie 

wskazał kwotę 1.061.650 zł (jeden milion sześćdziesiąt jeden tysięcy sześćset 
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pięćdziesiąt złotych), co stanowi wzrost wydatków o kwotę 23,14 % w stosunku do 

roku 2024. Wnioskowana przez Komendanta Straży Miejskiej kwota 1.061.650 zł 

będzie stanowiła podstawę do dalszych prac nad budżetem prowadzonych w Urzędzie 

Miasta Inowrocławia.  

W tym stanie rzeczy stwierdzić należy, że proponowane przez Państwa zwiększenie 

budżetu Straży Miejskiej o kwotę 1 mln zł nie znajduje odzwierciedlenia w projekcie 

zapotrzebowania finansowego na rok 2025 zgłoszonego przez Komendanta Straży 

Miejskiej.    

 

   

Prezydent Miasta Inowrocławia 

/-/Arkadiusz Fajok 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wyk. w 9 egz. 
Egz. nr 1 – Radny Patryk Kaźmierczak 
Egz. nr 2 – Radna Danuta Jaskulska 
Egz. nr 3 – Radna Agnieszka Urbańska 
Egz. nr 4 – Radny Jarosław Kopeć 
Egz. nr 5 – Radny Łukasz Oliwkowski 
Egz. nr 6 – Radna Julia Ratajczak 
Egz. nr 7 – Radny Wojciech Piniewski 
Egz. nr 8 – Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 
Egz. nr 9 – a/a 

 

 


